

Title (en)
BOX FOR FLOPPY DISKS.

Title (de)
DISKETTENKASTEN.

Title (fr)
BO TE A DISQUETTES.

Publication
EP 0288469 A1 19881102 (DE)

Application
EP 87900140 A 19861224

Priority
DE 8600522 U 19860111

Abstract (en)
[origin: WO8704296A1] In the lower part (2) of the housing of a floppy disk box several separating inserts (4) are arranged at a certain distance from each other. An intermediate bottom (10) can be introduced as a rack through slots (12) in a front wall (6) and in the separating inserts (4). When the intermediate bottom (10) is inserted, the floppy disk box is prepared to receive two rows of 3,5" floppy disks. When the intermediate bottom (10) is pulled out, the floppy disk box can receive one row of 5,25" floppy disks.

Abstract (fr)
Dans la partie inférieure (2) du boîtier d'une boîte à disquettes plusieurs encarts de cloisonnement (4) sont agencés à une certaine distance les uns des autres. Un fond intermédiaire (10) peut être introduit par des fentes (12) d'une paroi frontale (6) et des encarts de cloisonnement (4), à la manière d'un tiroir. Lorsque le fond intermédiaire (10) est introduit, la boîte à disquettes est prête à recevoir deux rangées de disquettes à 3,5". Si l'on enlève le fond intermédiaire (10), la boîte à disquettes peut contenir une rangée de disquettes à 5,25".

IPC 1-7
G11B 33/04

IPC 8 full level
A47B 81/06 (2006.01); **G11B 33/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 81/068 (2013.01); **G11B 33/0433** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8704296A1

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)
DE 8600522 U1 19860424; EP 0288469 A1 19881102; WO 8704296 A1 19870716

DOCDB simple family (application)
DE 8600522 U 19860111; EP 8600778 W 19861224; EP 87900140 A 19861224